

[Texte]

The Chairman: We are about to adjourn, Mr. Karpoff.

Mr. Karpoff: I realize that, and I am concerned about the lack of time. I know there is some urgency, thinking in terms of the estimates, but maybe the committee would like to arrange for the minister to come back to discuss a wider range of housing issues. I have at least a dozen different issues I would like to pursue.

The Chairman: I was just going to suggest that, Mr. Karpoff.

Mr. Karpoff: The only thing I would like is to ask the minister if he can make any comment about the status on the commitment to co-operative housing. It seems to be something that has really made many of the societies very anxious at the moment.

The Chairman: We will put it on the next steering committee meeting, Mr. Karpoff.

An hon. member: Are we not going to ask the minister on that?

Mr. Redway: I would be pleased to comment on it. The co-op housing program as it is currently constituted was a five-year program. This is the last year of that program. I will be going to Cabinet later this year with respect to a submission on where we go from here with co-op housing. Right now there is a consultation process in which the co-op housing movement is involved. We are working very closely with them in getting their input into the submission.

Mr. Karpoff: Because of the lead time, I would like to have some assurances within the next month or two that the program next year... they are dead in the water.

Mr. Redway: I will not be able to give them that assurance within a month or two because it is going to be later in the year.

Mr. Karpoff: Will the program collapse simply because of a loss of time?

Mr. Redway: There are obviously other things that can be done on behalf of the resource groups you are concerned with. Some of them have commitments that are ongoing at the moment, and there are other programs they can participate in in other cases to make sure that the resource groups can hold themselves together and keep their head above water while these other decisions are being made.

• 1705

The Chairman: Mr. Minister, thank you very much to you and to your officials and to the members for attending today.

We stand adjourned until after the break. Thank you.

[Traduction]

Le président: Nous sommes sur le point de lever la séance, monsieur Karpoff.

M. Karpoff: Je le sais, et je suis préoccupé par le manque de temps. Je sais qu'il est urgent de terminer l'étude du budget des dépenses, mais le comité voudrait peut-être inviter le ministre à revenir pour discuter de multiples questions d'habitation. Il y a au moins une douzaine d'autres questions que je voudrais aborder.

Le président: J'allais justement proposer cela, monsieur Karpoff.

M. Karpoff: Le ministre pourrait-il commenter l'engagement de son gouvernement à l'égard des logements coopératifs. Il semble que ce soit une chose qui inquiète énormément un grand nombre de sociétés en ce moment.

Le président: Nous allons mettre cette question à l'ordre du jour de la prochaine réunion du comité de direction, monsieur Karpoff.

Une voix: N'allons-nous pas interroger le ministre à ce sujet?

M. Redway: Je répondrai volontiers. Le programme de logements coopératifs actuellement en vigueur est un programme quinquennal qui en est à sa dernière année d'application. Plus tard cette année, je vais présenter au Cabinet une proposition sur ce qu'il convient de faire à l'avenir dans ce domaine. À l'heure actuelle, nous sommes engagés dans un processus de consultation auquel participent les dirigeants du mouvement en faveur des logements coopératifs. Nous travaillons étroitement avec eux pour pouvoir intégrer leurs idées dans notre proposition.

M. Karpoff: Étant donné l'échéancier, je voudrais avoir l'assurance d'ici un mois ou deux que le programme l'année prochaine... parce que pour l'instant, tout est au point mort.

M. Redway: Je ne suis pas en mesure de donner de telles assurances d'ici un mois ou deux parce que nous ferons notre proposition plus tard cette année.

M. Karpoff: Le programme va-t-il s'effondrer simplement à cause d'une question de temps?

M. Redway: De toute évidence, il y a autre chose qu'on peut faire pour appuyer les groupes de ressources qui vous intéressent. Certains d'entre eux ont des projets en cours à l'heure actuelle. Quant aux autres, ils peuvent participer à d'autres programmes, ce qui leur permettra de tenir le coup et de survivre en attendant que les décisions soient prises.

Le président: Monsieur le ministre, je vous remercie tout particulièrement et je remercie vos collaborateurs ainsi que les membres du comité de leur présence ici aujourd'hui.

La séance est levée. Nous reprendrons nos travaux après le congé. Merci.